
+Notulen Algemene Ledenvergadering Dorpscommissie De Waal 

Datum: 1 mei 2023, 19.30 uur 

Plaats: Dorpshuis De Wielewaal 

Aanwezig: bestuur + 31 leden 

Afmeldingen: Lonneke Vink, Harry Vlek 

 
1. Opening 

Voorzitter André Kooger opent de vergadering en heet iedereen hartelijk welkom. 

 

2. Mededelingen 

Jan Beijert, die na de pauze de film ‘Watersnoodramp op Texel’ zou vertonen, is helaas 

wegens ziekte verhinderd.  

 

3. Notulen ALV 14-4-2023 

Worden goedgekeurd.  

 

4. Verslag secretaris 2022 

Lida leest het verslag voor. Tijdens een intermezzo overhandigt André de nieuwe ‘Klaas 

Bruining wisselbeker’ aan Wimpiet Eelman, vertegenwoordiger van de winnaars van de 

afgelopen Ouwe Sunder: Liesbeth en Lia. 

 

5. a. Financieel jaarverslag penningmeester 2021 + begroting 2022 

Corrie deelt het verslag uit en licht de cijfers toe. Er zijn geen vragen of opmerkingen n.a.v. 

het verslag, waarvoor dank aan Corrie! 

 

 b. Verslag van de kascommissie 

       De kascommissieleden Isabel Bosma en Gerard Bouwman hebben de  

Financiën gecontroleerd en zowel de afrekening 2022 als de begroting 2023 akkoord     

bevonden. De penningmeester wordt décharge verleend. 

      Peter Bancken biedt zich aan als nieuw kascommissielid voor volgend jaar, naast Gerard.  

      Hierop wordt door de aanwezigen instemmend gereageerd.  

 
6. Bestuursontwikkelingen 

Zoals is aangekondigd treedt Henk Broekman af als bestuurslid.  

Verkiezing nieuw bestuurslid: Siebe Huitema heeft zich kandidaat gesteld en wordt onder 

luid applaus gekozen.   

 

7. Activiteiten 2023 

Lida geeft een overzicht: 

Geweest: Nieuwjaarsreceptie, Paaseieren zoeken, BBQ en meierblis. 

Komend:  DorpsWaaltijd 2 september 

     Herfstmarkt 22 oktober 

     Pubquiz: 12 november 

     Sinterklaasfeest 

     Ouwe Sunder 

     Kerstviering ? 

Simone vult aan: 17 juni jaren 70/80 festijn. 



 

Om deze activiteiten te kunnen organiseren is het belangrijk en nodig dat er meer vrijwilligers komen 

om een steentje bij te dragen in de organisatie. Lida Kooger en Paulien Tjepkema hebben zich 

hiervoor al aangemeld en zijn ook bij enkele festiviteiten actief geweest. Het bestuur doet een 

oproep om meer vrijwilligers die zich, eventueel ad hoc, willen inzetten. Hannie en Gerard Bouwman 

en Karin Gaasbeek melden zich. Tanja Klaassen oppert het idee om het Hogereind als het klaar is ‘in 

te wijden’, en biedt haar hulp aan. De voorzitter bedankt hen voor hun aanbod. 

 

8. Rondvraag en Sluiting 

 Isabel Bosma vraagt hoe het staat met de aanleg van laadpalen op het parkeerterrein 

Groenewegje. Albert meldt dat de Gemeente heeft toegezegd daar in ieder geval 1 

laadpaal te gaan plaatsen. 

 Wil van Heerwaarden is verhuisd naar het Vermaningspad. Zij meldt dat het pad en het 

plantsoentje vuil en slecht onderhouden zijn. Simone voegt hieraan toe dat ook het plein 

bij het Dorpshuis meer onderhoud behoeft. Het bestuur zegt toe dit bij de Gemeente te 

zullen aankaarten.  

 Tilly Leenders informeert naar het budget voor een meer geluidsarme koelinstallatie in 

het dorpshuis. Kan de huidige installatie vervangen worden? Antwoord: dit is een zaak 

voor de Stichting Dorpshuis. Het zal lastig worden om een betere installatie te kopen. 

Simone meldt dat de microfooninstallatie vervangen moet worden. 

 Tanja Klaassen maakt zich zorgen over de nieuwe weg aan het begin van het Hogereind. 

Deze is wel heel smal, waardoor zij problemen voorziet. Elkaar passeren wordt lastig. 

Wordt de weg mogelijk 1-richtingsverkeer?  

Volgens Corrie zullen de weggebruikers elkaar de ruimte moeten gaan geven, er zal zoals 

het er nu naar uitziet voldoende ruimte zijn om door ‘in te schuiven’ elkaar te passeren. 

 Loes Timmer vindt de nieuwe stoepen voor een aantal huizen erg hoog: lastig voor 

mensen met een kinderwagen, een rollator enz.   

Albert antwoordt dat de stoephoogte in overleg met bewoners is vastgesteld. Echter, als 

het t.z.t. nodig zal blijken zullen de stoepen door de Gemeente worden aangepast.  

 Het is Joke Brom opgevallen dat de 1e lantaarnpaal aan de weg bij het Vermaningspad 

meer licht geeft dan voorheen. Prettig!  

Marco meldt dat hij uit eigen middelen lampjes langs het weggetje t.o. Langwaal heeft 

aangebracht, zodat parkeerders meer licht hebben. Dit wordt door de aanwezigen zeer 

gewaardeerd.  

 

 Hierna sluit de voorzitter de vergadering en is er gelegenheid tot napraten onder het genot 

 van een drankje en een borrelhapje. 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 



 


